

MAIN CONTENTS

- Clinical study of secretory otitis media complicated by rhinosinusitis. MU Shan, ZHANG Qin-xiu, ZHOU Li, et al. (973)
- The expression and significance of Survivin, TGF- α and PCNA in mixed tumor of the skin. WAN Hui-ying, XU Min-yan (976)
- Experimental study on exnotransplantation of microencapsulated olfactory bulb combined with L-NAME for the treatment of spinal cord injury. WANG Hang-hui, BAI Yan-bin, LI Xiao-ji, et al. (978)
- A clinical study of 0.1% ropivacaine combined with sufentanil and 0.125% ropivacaine combined with sufentanil used for labor analgesia. ZHANG Hai-ping, CHEN Ben-zhen (982)
- Analyse on self-management for community heart failure patients. WANG Yin-li, LI Jin, TANG Jiong, et al. (984)
- CC chemokine receptor-7 and its ligand SLC, ELCS influence on chemotaxis and invasion of breast cancer cells. ZHU Li-hua, XIE Ming-jun. (988)
- The analysis of the relationship between HBV genotype and the amino acid metabolism. GUO Ping, HUANG Jie, HUANG Zuan, et al. (991)
- Effect of curcumin on infection associated preterm labor in Mice. XU Zhi-hong, LI Ling, ZENG Wei-yue, et al. (994)
- The growth effects of Artesunate on Breast cancer MDA-MB-231 cells. XING Tian-yong, GAO Yan-chun (998)
- The role of TGF- β_1 / Smads signaling in ventricular remodeling after myocardial infarction in rats. WAN Ning, TANG Feng-ming, WANG Xue-hua, et al. (1001)
- The study on significance of Twist and E-cadherin proteins expression in non-small-cell lung cancer. HAN Juan, XU Ying, YAN Hao (1004)
- Expression and significance of EGFR, VEGF in Non-Small-Cell lung cancer and the relationship of them with MVD. HU Ya-bin (1007)
- The effect of different intensity to myocardial injury biomarkers on male P. E. students of basketball from peripheral blood. HUANG Ya-wen (1011)
- Analysis of etiopathogenesis and therapy in patients with central airway stenosis. CHANG Dan, CHENG De-yun, ZHU Hui, et al. (1014)
- Fluid therapy of acute pancreatitis patients with 6% Hydroxyethylstarch 130/0.4 and Furosemide. FENG Lu, CHEN You-dai, DONG Yun, et al. (1017)
- Efficacy of recombinant human parathyroid hormone 1-34 (rhPTH1-34) in post-menopausal osteoporosis. ZHU Xian-jun, ZHANG Xue-jun, LI Peng-qiu, et al. (1020)
- Expression of transforming growth factor α and insulin-like growth factor 2 in patients with acute coronary syndrome. ZHENG Shu-zhan, ZHANG Zhi, HUANG Wei-yi, et al. (1023)
- Effect observation of duodenal feeding on very low birth weight infants. LING Qi-ying, CHEN Hong, LI Jing, et al. (1026)
- Efficacy and ADR of intraperitoneal Cisplatin and Carboplatin chemotherapy for advanced rectal cancer. ZHOU Li (1028)
- Application of fast-track anesthesia in endoscopic thyroidectomy. LIU Jing, CHEN Wei, ZHAO Ping-yu (1031)
- Aescven forte of the treatment of traumatic soft tissue swelling of 45 cases. HUANG Yang-feng, LI Chao-qun (1033)
- The diagnosis realization of 68 cases with laryngopharyngeal reflux disease. LIU Hai-bing, LUO Guang-ping, ZENG Su-yi (1035)
- Minimally invasive treatment during the 62 cases of pectus excavatum. LI Yong, FU Li, JIANG Ru-jian, et al. (1037)
- Study on the treatment of hypertensive intracerebral hemorrhage in hypothalamus-basal ganglia region by the operation with Small bone window approach. DU Chun-fu, WU Jian-bing, ZHAO He-xiang, et al. (1039)
- An analysis of skin prick tests on allergens of children with asthma. XIE Cheng, FAN Ying-hong, LUO Rong-hua, et al. (1041)
- The importance of transfusing fresh frozen plasma for the massive blood transfusing patients. HAN Jie, LI Chun-hua (1044)
- The effect of combined treatment by invasive and noninvasive mechanical ventilation on COPD patients with exacerbate respiratory failure. JIANG Li-dong, JIANG Yuan-pu (1046)
- Diagnosis and treatment of dysplasia diseases of omphalomesenteric. WU Tian-fu, LIU Ming, TAN Yi, et al. (1048)
- Clinical analysis on 56 cases of syphilis-associated pregnancy. LIU Su-fang, LIU Hong-mei, QIN Qi, et al. (1050)
- The protective effects of creatine phosphate sodium on myocardium in children with infection of EB virus. LI Lei, YUAN Cheng-yuan, LONG Li, et al. (1052)
- Clinical study on therapeutic effect of combined application of terlipressin and alprostadil on hepatorenal syndrome. LI Xiao-an, WEN Biao, WANG Jing, et al. (1054)
- The observation of the effect of microsurgery in the patients with brain arteriovenous malformation. CHEN Jian-tong (1057)
- Application of tension-free hernia patch on repairing the defect during resecting abdominal wall endometriosis. DAI Yu-rong, REN Xiu-rong, HE Fang, et al. (1059)
- Prospective clinical study of chemotherapy combined with radiotherapy in treatment of lung cancer patients with bone metastasis. HAN Ping (1061)
- Doing parenteral nutrition through subclavian vein puncture inserted central catheters for prevention of complications. PU Cheng-rong, ZHANG Shi-qiao, GUO Hong-li, et al. (1064)
- Observation of γ -ray three-dimensiona conforma radiotherapy combined with interventional therapy in the treatment for portal vein tumor thrombus in patients with hepatocellular carcinoma. CHEN Yun-ping, ZHANG Jiang-ling, LUO Dang-feng (1066)
- The study on diagnosis and operative treatment of far lateral lumbar disc herniation. YANG Qi-yuan, LUO Xiao-li, FENG Jing, et al. (1069)
- Quantitative choice of the pre-mixed insulin dose forms and dosages in intensive glycemia control of diabetes. WANG Ping, LI Shi-yun (1072)
- A control study between domestic quetiapine and risperidone combine with lithium in the treatment of female manic episode with psychotic symptoms. ZHUO Zi-lu, LIU Jun, XIA Xiao-lu (1075)
- Therapeutic value of low dose L-thyroxine on patients with dilated cardiomyopathy and refractory heart failure. GAO Hong-mei, XU Da-wen, TIAN Ju-long, et al. (1078)
- High-dose Irbesartan treatment of diabetic nephropathy clinical curative effects. LIANG Bin, HUANG Bin (1081)
- Observation on the role of the stimulated atrial arrhythmias during atrial lead implantation. WEN Ya-hong, TIAN Ju-long, ZENG Xiao-bing, et al. (1083)
- Observation of rhu-Epo's role to increase the RBC on patients undergoing elective operation. ZOU Wen-rong, YANG Min, PENG Peng, et al. (1085)
- Clinical evaluation on the effect of tiopronin in alcoholic fatty liver. WU Pan, JIN Qiong-yu, ZHANG Yan-li (1087)
- Risk factors and treatment of anastomotic leakage after anus-preserving operation for rectal cancer. LIU Tai-ping, ZHAO Han-qing, LI Hong, et al. (1089)
- Comparison of Lich-Gregoir surgery and Politano-Leadbetter surgery for ureteral end stricture. XIE Yun-feng, FU Cheng-zhong, TANG Ya-xiong (1092)
- Clinical efficacy of humeral shaft fracture with interlocking intramedullary nails. WANG Zai-chun, REN Jia-qiang, KONG Ling-jiang, et al. (1095)
- Clinical analysis of 213 cases of pneumonia in the elderly. FAN Shao-bo (1097)
- Observation on the clinical effect of Huangqi Zhusheye in the treatment of early diabetic nephropathy. LI Hong-mei (1099)
- Study to the correlation between the types of brain injury and traumatic cerebral infarction. LIAO Yu-ling (1101)
- The clinical observation of extracapsular cataract extraction using nonphacoemulsification combined with intraocular lens implantation through small incision. ZENG Xiao-yan (1103)
- A clinical study on liver cancer therapy by combination lentinan with chemotherapeutic drugs. SU Fei (1104)
- Analysis of etiological factors and treatment of cystitis glandularis. SHAO Yong-sheng, HUANG Xiang (1106)
- To observe the efficacy of combining use of Yinzhihuang oral. HU Da-wei (1111)
- Lumbar cistern continuous drainage for clinical analysis of 60 cases of craniotomy. LI Ya-long, LIU Qiao-ying, LIU Shu-peng (1113)
- Distribution and antibiotic sensitivity patterns of aerobic isolates from blood cultures of neonates. ZHANG Jun-ying, YANG Shu-zhe, CHEN Ke (1130)
- Effects of coronary artery lesion on heart rate variability. WANG Yan, TANG Fa-kuan, ZHOU Ying, et al. (1133)
- Investigation and analysis the vision health of 264 teenagers. WANG Xiao-yue, JIANG Yong-dong (1136)
- Perioperative rational use of antibiotics in orthopedic inpatients; analysis of 994 cases. MAO Su-fang (1138)
- With epidemiological epidemics of the measles. LIU Wei, HE Ji-lan, LI Fu-min (1140)
- Investigation and analysis of anxiety status among paralytic patients suffered from hypertensive cerebral hemorrhage. HOU Xue-lian (1153)

Responsible Institution: Sichuan Provincial Health Bureau

Sponsor: Sichuan Medical Association

Chief Editor: ZHUO Kai-xing

Managing Director: DENG Xiao-ming

ISSN 1004-0501

CN 51-1144/R

Edited and Published by: Editorial Board of Sichuan Medical Journal (No. 39 Shangwangjiaguaijie, Chengdu 610041, China)

Overseas Distributor: China International Book Trading Corporation (P. O. Box 399, Beijing, China) Code No. BM6225

Printed by: Sichuan Xinhua Printing House

四川医学

SICHUAN YIXUE

月刊 1980年5月创刊 第32卷 第7期 2011年7月15日出版

主管单位
四川省卫生厅

主办单位
四川省医学会

主编
卓凯星

编辑部副主任

常务编委
邓晓明

责任编辑
李明富 王刚
陈明清

编辑出版者
《四川医学》编辑部
成都市上汪家拐街39号
邮编 610041
电话 (028)86133009
E-mail scyxbjb@163.com

发行者
总发行 成都市邮政局
订购 全国各地邮局
邮发代号 62-103
定价 每期6.00元
全年72.00元
发行范围 公开

国外总发行
中国国际图书贸易总公司
(北京399信箱 100044)
代号 BM6225

印刷单位
四川新华彩色印务有限公司

广告经营许可证
5101034000063

ISSN 1004-0501
CN 51-1144/R

本刊刊出文章不代表本刊编委会和编辑部观点

目次

基金论文

- 分泌性中耳炎合并鼻-鼻窦炎的临床研究 牟珊,张勤修,周立等(973)
- 皮肤混合瘤中生存素、转化生长因子和增殖细胞核抗原的表达及意义 万慧颖,徐敏燕(976)
- 微囊化异种嗅球组织移植联合L-NAME治疗脊髓损伤的实验研究 王航辉,白延斌,李小记等(978)
- 罗哌卡因与舒芬太尼不同配伍用于产妇硬膜外分娩镇痛的临床研究 张海萍,陈本祯(982)
- 关于社区心力衰竭患者基线自我管理状况的调查分析 王引利,李锦,唐炯等(984)
- CCR7-SLC/ELC生物学轴对乳腺癌细胞趋化及侵袭活性的影响 朱丽华,谢明均(988)
- 乙型肝炎病毒基因型与氨基酸代谢关系分析 郭平,黄杰,黄■等(991)

基础与实验研究

- 姜黄素对宫内感染性小鼠早产的防治作用 徐志红,李玲,曾蔚越等(994)
- 青蒿琥酯对乳腺癌细胞株MDA-MB-231生长的影响 幸天勇,高砚春(998)
- TGF- β_1 /Smads通路在心肌梗死后心室重构中的作用 万宁,唐凤鸣,王学华等(1001)
- Twist和E-cadherin在非小细胞肺癌中的表达及意义 韩娟,徐英,颜浩(1004)
- EGFR、VEGF在非小细胞肺癌中的表达意义及与微血管密度之间的关系 胡雅兵(1007)
- 不同强度运动对篮球专选男大学生外周血内心肌损伤相关标志物的影响 黄雅雯(1011)

临床研究与经验

- 中心性气道狭窄病因分析及治疗 常丹,程德云,朱辉等(1014)
- 静脉注射6%羟乙基淀粉130/0.4和吠噻米进行急性胰腺炎的液体复苏
..... 冯卢,陈友岱,董芸等(1017)
- 重组人甲状旁腺素(1-34)对绝经后骨质疏松症的治疗作用研究 朱显军,张学军,李蓬秋等(1020)
- 急性冠状动脉综合征患者血清转化生长因子 α 和胰岛素生长因子2的变化及其临床意义
..... 郑舒展,张志,黄维义等(1023)
- 极低出生体重儿十二指肠喂养的应用及效果观察 凌其英,陈虹,李静等(1026)
- 晚期直肠癌术后顺铂与卡铂腹腔化疗近期作用与不良反应比较 周俐(1028)
- 快通道麻醉在腹腔镜甲状腺切除术中的应用 刘静,陈伟,赵平武(1031)
- 迈之灵治疗创伤性肢体软组织肿胀45例疗效观察 黄洋峰,李超群(1033)
- 咽喉返流性疾病68例诊断及治疗 刘海兵,罗光平,曾颢漪(1035)
- 微创漏斗胸矫治术62例 李勇,付立,江汝健等(1037)
- 小骨窗入路治疗高血压丘脑-基底节区出血的研究 杜春富,吴建兵,赵鹤翔等(1039)
- 哮喘儿童皮肤点刺试验检测分析 谢诚,樊映红,罗荣华等(1041)
- 大量输血患者及时输注血浆的重要性 韩杰,李春华(1044)
- 有创无创机械通气联合治疗COPD合并急性呼吸衰竭 江利东,姜远晋(1046)
- 卵黄管发育异常疾病的诊治分析 吴天福,刘铭,谭毅等(1048)

【期刊基本参数】 CN5 1-1 144/R * 1980 * m * A4 * 184 * zh * P * ¥6.00 * * 79 * 2011-7

| | |
|--------------------------------------|--------------------|
| 妊娠合并梅毒 56 例分析 | 刘素芳,刘宏眉,秦琦等(1050) |
| 磷酸肌酸钠对小儿 EB 病毒感染后心肌的保护作用观察 | 李磊,袁程远,龙莉等(1052) |
| 特利加压素联合前列地尔治疗肝肾综合征的临床观察 | 李小安,温彪,王静等(1054) |
| 显微外科治疗方案在脑动静脉畸形中的治疗效果观察 | 陈健彤(1057) |
| 无张力疝补片应用于腹壁切口子宫内异位病灶切除术修补的临床分析 | 代玉蓉,任秀蓉,何芳等(1059) |
| 肺癌骨转移同期化疗临床疗效分析 | 韩萍(1061) |
| 经锁骨下静脉置入中心静脉导管进行肠外营养的并发症及预防 | 蒲成容,张世巧,郭洪莉等(1064) |
| 三维适形放疗联合肝动脉栓塞化疗治疗原发性肝癌伴门静脉癌栓的临床疗效分析 | 陈云萍,张江灵,罗丹凤(1066) |
| 极外侧型腰椎间盘突出症的诊治探讨 | 杨启远,罗小丽,冯敬等(1069) |
| 预混胰岛素剂型和剂量量化选择探讨 | 王平,李世云(1072) |
| 国产奎硫平或利培酮合并碳酸锂治疗伴有精神病性症状的女性躁狂发作的对照研究 | 卓子禄,刘君,夏小露(1075) |
| 小剂量左旋甲状腺素治疗扩张性心肌病伴甲状腺功能正常的病态综合征疗效观察 | 高红梅,徐大文,田巨龙等(1078) |
| 大剂量厄贝沙坦治疗糖尿病肾病的临床疗效观察 | 梁斌,黄斌(1081) |
| 刺激性房性心律失常在永久性起搏器心房起搏电极放置过程中的作用观察 | 文亚红,田巨龙,曾晓斌等(1083) |
| 重组人促红细胞生成素对择期手术患者的红细胞生成作用观察 | 邹文蓉,杨明,彭鹏等(1085) |
| 硫普罗宁治疗酒精性脂肪肝的临床观察 | 吴攀,晋琼玉,张艳丽(1087) |
| 直肠癌保肛术后吻合口瘘的影响因素及其防治 | 刘太平,赵汗青,李鸿等(1089) |
| 两种隧道式输尿管膀胱再植术治疗输尿管末端狭窄的比较 | 谢云峰,付承忠,唐亚雄(1092) |
| 交锁髓内钉治疗肱骨干骨折的疗效 | 王在春,任加强,孔令江等(1095) |
| 老年人肺炎 213 例临床分析 | 范绍伯(1097) |
| 黄芪注射液对早期糖尿病肾病患者血糖及尿微量清蛋白影响的临床观察 | 李红梅(1099) |
| 外伤性脑梗死与颅脑损伤类型的相关性研究 | 廖宇舫(1101) |
| 600 例小切口非超声乳化白内障囊外摘除术及人工晶体植入术的临床观察 | 曾晓燕(1103) |
| 香菇多糖联合化疗治疗肝癌的临床研究 | 苏飞(1104) |
| 腺性膀胱炎的病因分析及治疗体会 | 邵永胜,黄祥(1106) |
| 59 例住院药疹的临床分析 | 刘杨英,陈学军,段西凌等(1109) |
| 茵栀黄口服液治疗新生儿母乳性黄疸疗效观察 | 胡大伟(1111) |
| 腰大池持续引流用于开颅术后 60 例临床分析 | 李亚龙,刘巧英,刘树鹏(1113) |
| 颅脑损伤手术患者血糖增高对预后的影响及治疗(附 462 例报告) | 王宏国,胡涛,吴春平(1115) |
| 应激性高血糖及 C-反应蛋白对急性重型颅脑损伤预后的评估 | 蒋智,刘凤君,彭华等(1117) |
| 硬膜外自控镇痛对老年患者人工全髋关节置换术后应激反应的影响研究 | 陈永伦(1119) |
| 微创经皮插入钢板内固定治疗胫骨远端骨折 36 例 | 刘刚,张中发,李茂东(1121) |
| 双股钢丝袢喙锁间固定治疗 Tossy III 型肩锁关节脱位 | 彭明学,钱亮,孙策勇(1122) |
| 丘脑出血破入脑室 76 例临床分析 | 岳新灿,刘德中,韩怀彬(1124) |
| 中西医结合治疗特发性面神经麻痹 33 例 | 顾志宏,鲁晓红(1125) |
| 自体角膜缘干细胞移植治疗复发性翼状胬肉疗效观察 | 张俊兰(1127) |
| 新生儿低血糖危险因素与防治的临床研究 | 黄雪华,覃凤鸾(1128) |
| 检验医学 | |
| 新生儿败血症的细菌分布与药敏分析 | 张俊英,杨淑哲,陈科(1130) |
| 影像医学 | |
| 冠状动脉病变对心率变异性的影响 | 王岩,唐发宽,周英等(1133) |
| 调查分析 | |
| 264 名青少年学生视觉健康调查及分析 | 王晓悦,姜永东(1136) |
| 我院 994 例骨科手术患者抗菌药物应用分析 | 毛素芳(1138) |
| 一起风疹疫情的流行病学调查 | 刘伟,何吉兰,李福民(1140) |
| 医学进展 | |
| 高级别胶质瘤综合治疗后的假性进展 | 肖仕印,毛庆(1143) |
| 短篇报道与个案 | |
| 全身麻醉中过敏性休克并持续低血压 1 例 | 胡凯谦,华丽,何斌(1146) |
| 妇产科手术致桡神经损伤 1 例 | 彭继蓉,张奕东(1147) |
| 肺癌脑转移头伽治疗后生存 118 个月 | 廖洪飞,雷进,李红林等(1148) |
| 超声诊断隆突性皮肤纤维肉瘤 1 例 | 万俊清,张亚萍(1149) |
| 腹膜恶性间皮瘤 1 例 | 李汉华,王光勇,魏禹等(1150) |
| 严重电解质紊乱致严重碱中毒横纹肌溶解症 1 例 | 琚枫,黄亚莲,韩隆元等(1151) |
| 临床护理 | |
| 高血压脑溢血偏瘫患者焦虑状态及影响因素的调查与分析 | 侯学莲(1153) |
| 食管静脉曲张套扎术后的护理 | 付文惠,章静,许宏等(1155) |
| 短消息 | |
| 2011 年“全国手外科与显微外科培训班”通知 | 编辑部(1156) |